## ABOUT US 关于众邦



郑州众邦超硬工具有限公司成立于2005年,位于郑州市新材料产业园区。是民营的国家高新技术企业,河南省科技小巨人培育企业,河南省专精特新企业;是中国摩擦密封材料协会、中国压缩机协会、机床工业协会、中国铸造协会、机械传动理事会、中国复合材料工业协会会员单位。公司目前共取得各项国家专利42项,其中发明专利9项,实用新型专利33项。

Zhengzhou Zhongbang Superhard Tools Co., Ltd. established in 2005, locates in Zhengzhou New Material Industrial Park. We are a private national high-tech enterprise, science and technology giant cultivation enterprise, specialized precise distinctive innovative enterprise. Member units of CFSMA, China Compressor Association, CMTBA, China Foundry Association, Mechanical Transmission Council、CCIA.The company has obtained 42 national patents, including 9 invention patents and 33 utility model patents.

# **USE FOR**









## **CONTACT US**

#### 联系我们

エ厂地址: 郑州市新材料产业园区13号路
Plant Address: Road No.13 New Material Industrial Park,Zhengzh ou City. **办公地址**: 郑州市高新区银兰路58号美立方A9-1
Office Address: A9-1 M cube #58 Yinlan Road High-tech District,Zhengzhou,China

#### 销售部 Marketing Dept

TEL:0371-67644659
Web:www.zhongbanggongju.com
E-mail:admin@zhongbanggongju.com

#### 外贸部 Foreign Trade

TEL:+86 371 86076765
Web:www.zbshtools.com
E-mail:nancy.y@zbshtools.com



CUSTOMER DEMAND! 专注于客户的需求!

郑州公邦超硬工具有限公司 Zhengzhou Zhongbang Superhard Tools Co..Ltd

#### 玻璃钢管道磨轮

GRINDING WHEEL FOR FRP PIPE







本产品用于玻璃钢管道接口的磨削加工,可根据客户要求定制各种规格的磨轮。 The product is used for grinding FRP pipe Bell and spigot joint, any size can be made according to customers'requirements.

#### 复合材料专用切片

SPECIAL SLICE FOR COMPOSITE MATERIAL



本产品用于玻璃钢管道接口、板材、型材、建材、采光板等复合材料的切割加 工,可根据客户要求定制各种规格的切片。

This product is used for cutting and processing composite materials such as fiberglass pipe joints, plates, profiles, building materials, and lighting panels. Various specifications can be customized according to customer's requirements.

### 风机叶片锯片

CUTTING BLADE FOR THE FAN BLADE



本产品用于风机叶片的切割,采用高强度的锯片基体和金刚石磨料,保证切割效率 的同时大幅增加耐磨性,确保最佳的使用效果和高性价比。

This product is used for cutting fan blades, using high strength matrix and diamonds to keep the cutting efficiency and wear resistance, in order to ensure the best using effect and high cost performance.

## 打磨、抛磨专用工具

GRINDING AND POLISHING TOOLS



本产品主要用于复合材料、半导体材料的打磨及抛磨。具体加工材料包含合成树脂、橡胶、陶瓷、石墨、碳、玻璃纤维、碳纤维、硼纤维、芳纶纤维、碳化硅纤维、石棉纤维、玻璃钢、石

This product is used for the grinding and polishing of the composite material. Material processed includes synthetic resin, rubber, ceramic, graphite, carbon, glass fiber, carbon fiber, boron fiber, aramid fiber, silicon carbide fiber, asbestos fiber, glass steel, stone,

#### 非金属材料切割带锯

BAND SAW FOR NON-METALLIC MATERIAL



本产品用于太阳能单晶硅等非金属脆硬材料的连续切割,采用进口不锈钢带锯基体 和专用金刚石磨料,保证锋利度,有效防止崩边现象,避免被加工材料的浪费。

The product is used for cutting solar energy mono-crystalline silicon and other hard and brittle non-metallic materials, use imported stainless steel matrix and special diamonds to ensure the sharpness, effectively avoid edge breakage and